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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Samenlevingszaken op donderdag 13 september 2018 (20.30-21.12 

uur)  
 
Aanwezig: voorzitter de heer Abma, PvdA: mevrouw Van der Ven, VVD: mevrouw Kuipers-Jansma, 
mevrouw Zwanenburg,  CDA: de heer Hoekstra, FNP: mevrouw Buikhuizen, mevrouw De Jong, 

GL: mevrouw Van Dijk-Nijboer, de heer Klinker, GBH: mevrouw Bijlsma, mevrouw Jakovljević, D66: 
mevrouw De Jong, de heer Sotthewes, CU: mevrouw De Heij, SP: mevrouw Van Ruth 
  
Verder aanwezig: wethouder de heer Broekhuizen 
 
Commissiegriffier: mevrouw Witzke 

 
Afwezig: De heer Blacquière (CDA), mevrouw Van der Schaar (HL), de heer Ouahim (PvdA) 
 
1. Opening  
Voorzitter de heer Abma opent de vergadering. 

 
2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 2 juli 2018 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van: 

 mevrouw Bijlsma is benieuwd hoe het staat met de toezegging over de evaluatie over 
zorgregelingen onder agendapunt 3b. De wethouder geeft aan dat binnenkort de actuele 

stand van zaken volgt. De gevolgen voor de zorgregelingen zijn nog niet duidelijk omdat er 
afgewacht moet worden wat de Rijksoverheid beslist.  

 Mevrouw Van Ruth wil graag weten naar aanleiding van agendapunt 3b of er al meer bekend 
is over de memo over houtrook. De wethouder geeft aan dat een brief hierover deze week 
nog volgt. De voorzitter meldt dat dit onderwerp, tezamen met de stukken van de LIS over 

luchtkwaliteit die geagendeerd zijn door de ChristenUnie, volgende maand op de agenda 

komt.  
 
3b. Toezeggingen / LTA 
Wethouder Broekhuizen meldt naar aanleiding van eerdere toezeggingen dat: 

 De memo over het plaatsen van AED’s ook binnenkort volgt zodat hier een gesprek over 
gevoerd kan worden. 

 

4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken. 
 
5. Rondvraag 
De PvdA wil, gezien de berichtgeving in kranten, de volgende commissievergadering de stand van 
zaken rondom Caparis bespreken. De voorzitter constateert dat hier in de commissie brede steun 
voor is. De wethouder attendeert de commissie op de brief die op 18 juli vanuit Caparis naar de 

gemeenteraden is gestuurd.  
De ChristenUnie vraagt of dit jaar de evaluatie van het jeugd- en alcoholbeleid wordt uitgevoerd en 
of hier nieuw beleid voor in de maak is. Wethouder Broekhuizen zegt toe dat hier door 
wethouder Zoetendal schriftelijk op teruggekomen wordt. Mevrouw De Heij wil graag met 
mensen uit het veld de uitslagen van de evaluatie bespreken. 
De voorzitter vraagt de commissieleden of zij tevreden waren met de eerste kennissessie over de 

jeugdwet. De commissie reageert enthousiast. Het tijdstip mag wel wat later op de avond. Mevrouw 
Van der Ven geeft aan graag nog eens een bustour langs instellingen te maken om te praten met 
mensen uit de praktijk. 
 
6. GR SW Fryslân – eerste begrotingswijziging 2018 
CDA: vraagt zich af waarom het tekort niet verkleind is door het extra geld van de Rijksoverheid? 
Wethouder Broekhuizen: heeft het vermoeden dat dat geld al verwerkt is in het tekort. De 

wethouder zegt toe schriftelijk het antwoord toe te zenden. 
PvdA: Uit de berichtgeving lijkt het heel goed te gaan met Caparis. Waarom moeten wij dan extra 

geld bijbetalen? 
Wethouder Broekhuizen: Er zijn bij Caparis administratieve fouten gemaakt waardoor de begroting 
uit de pas loopt. Dit is in de meerjarenplannen al gecorrigeerd voor de zomer, maar de correctie 
voor 2018 moest nog plaatsvinden.  
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De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 24 
september 2018. 

 
7.  Benoeming twee leden van de Raad van Toezicht Stichting Ambion 
PvdA: In de vorige raadsperiode is afgesproken dat bij een benoeming de te benoemen personen 

zich voorstellen in de commissie. Het is jammer dat dat nu niet gebeurt is.  

Voorzitter: De te benoemen personen hebben al een sollicitatieprocedure achter de rug bij de 
organisatie en zij zouden zich niet nog een keer bij de commissie moeten verantwoorden. Bij 
reguliere contactmomenten met Stichting Ambion kunnen wij vragen of zij zich alsnog willen 
voorstellen. 

 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 24 

september 2018. 
 
8. Jaarrekening 2017 Stichting Primair Onderwijs De Basis 
CDA: Vindt het opvallend dat er een groot (positief) exploitatieverschil is. Hoe komt dit? En is het 

eigen vermogen van €4,5 miljoen veel voor een dergelijke scholengemeenschap?   

Ambtelijk: Op bladzijde 29 en 30 van het jaarverslag staat duidelijker omschreven waar het 
exploitatieverschil uit bestaat. De vermogens van scholengemeenschappen zijn openbare 

informatie. Er wordt schriftelijk antwoord gegeven op de vraag of het eigen vermogen 
van De Basis in verhouding hoog is.  

PvdA: Vraagt hoe nu de informatievoorziening naar de raad verloopt bij het afschaffen van 
verscherpt toezicht. 

Wethouder Broekhuizen: Het reguliere toezicht houdt in dat het college een vinger aan de pols 
houdt. Daarnaast besluit de raad nog jaarlijks over de begroting en jaarrekening van De Basis.  

PvdA: Wil graag weer met de Raad van Toezicht en de directeur van De Basis/Ambion spreken. De 

griffie wordt gevraagd dit te organiseren. 
GroenLinks: Op bladzijde 26 van het jaarverslag staat omschreven dat er een toekomstvisie komt. 

Wat wordt hier mee bedoeld?  
Wethouder Broekhuizen: In het integraal huisvestingsplan is een vooraankondiging gedaan dat er in 

de hele wijk met alle scholen van De Basis en Meilân gekeken gaat worden naar de 

toekomstvisie op het onderwijs in de wijk.  

ChristenUnie: Wordt die toekomstvisie meegenomen in de Omgevingsvisie?  
Wethouder Broekhuizen: Met het opstellen van de toekomstvisie wordt niet gewacht tot de 

Omgevingsvisie is vastgesteld. Maar als de Omgevingsvisie bepaalde voorwaarden gaat stellen 
die invloed hebben op de toekomstvisie dan moet daar wel over nagedacht worden.  

Gemeentebelangen Heerenveen: Is er al een brief van de school De Spil binnengekomen dat de 
tekst in het verslag achterhaald is?  

Ambtelijk: Die geluiden zijn bekend. Er ligt een spoedaanvraag voor uitbreiding van De Spil bij het 

college.  
 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 24 
september 2018. 
 
 
9. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.12 uur. 


